
Θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης 
 Εισηγούμαι να συζητήσουμε εκτός ημερήσιας διάταξης την επισυναπτόμενη  επιστολή 
των εργαζομένων και να πάρουμε απόφαση για το αν θα εφαρμόσουμε την απόφαση του 
δικαστηρίου καθώς και την μελλοντική εξασφάλιση των εργαζομένων στην ΠΙΝ. 
Επιπλέον, μια διαδικαστική παρατήρηση: όταν έρχεται εισήγηση για ένα θέμα , θα πρέπει 
να υπάρχει πλήρης ενημέρωση του Περιφερειακού Συμβουλίου προκειμένου να πάρει 
απόφαση. Συγκεκριμένα, όταν κληθήκαμε να αποφασίσουμε για προσλήψεις προσωπικού 
στην ΠΙΝ με 8μηνη σύμβαση κα αορίστου χρόνου, δεν γνωρίζαμε ότι υπάρχει ήδη 
προσωπικό για συγκεκριμένες θέσεις, του οποίου η σύμβαση δεν θα ανανεωθεί, 
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ΠΡΟΣΘΗΚΗ:  Σήμερα (20/01/2020) ενημερώθηκα ότι ενώ με την απόφαση 143-13/2019 
του Περιφερειακού Συμβουλίου, οι πιο κάτω εργαζόμενοι, με σύμβαση ορισμένου χρόνου 
στην Π.Ι.Ν , θα παρέμεναν στις θέσεις τους  και θα συμπεριλαμβάνονταν στις προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού,  έχασαν τα προσωρινά μέτρα και σύμφωνα με τους ίδιους δεν είχαν 
τη στήριξη της δικηγόρου της ΠΙΝ. Μεταφέρω το αίτημά τους για στήριξη από  το 
Περιφερειακό Συμβούλιο και την δικηγόρο της ΠΙΝ ενόψει  της αγωγής  που θα εκδικαστεί 
στις 11 Φεβρουαρίου 2020, προκειμένου να επιστρέψουν στην εργασία τους. 

1. Τσιλιμπάρη        Αφροδίτη-  Φανή 
2. Σεκέρογλου       Ευγενία 
3. Φίλιππα            Ερμιόνη 
4. Χυτήρη              Αγάθη 
5. Αραβαντινός    Κωνσταντίνος 
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